

《单词百科:interiorize是什么意思?interiorize怎么发音?interiorize的解释和用法》

英语单词interiorize是什么意思?interiorize怎么读?interiorize怎么发音?简答网为您整理了interiorize的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interiorize怎么读

interiorize的读音:[ɪn'tɪəriəˈraɪz]

interiorize的意思

1、v.使(观念、道德标准等)深入人心;

interiorize的近义词

1、**internalise** v.使成为主观;

2、**internalize** vt.使内在化;使藏在心底;

interiorize的双语例句

1、With the reform being further developed, teaching exists and service for learning. The ultimate goal of education is to make students' concept interiorized.

随着改革向纵深发展，教因学而存在，教服务于学，教学的最终目标是促进学生发展的理念深入人心。

2、With the scale of the enterprise and market are extensive, factors contracts of product interiorize enterprise are superior to those of the goods contracts;

市场与企业的规模得到扩大，生产内部化的企业要素契约优于商品契约；

3、These three components-concentration, absorption, and integration-are more interiorized than the preceding five.

这三个要素，专注，冥想，定是比前面五支更加内化的修行。

4、And people here are much more sensitive than in Europe because they are much more interiorized, so they are conscious of all these little entities, and naturally they're afraid.

而这里的人们要比在欧洲的人们敏感得多，因为他们更加内蕴化，因此他们明觉所有这些小元体，自然地他们感到害怕。

以上是简答网为您整理的interiorize怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于int

eriorize的用法、int

eriorize的释义、interiorize的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interiorize>